
 

Generalforsamling i Baila el Tango 28.03.2023 
 

Generalforsamlingen er blevet indkaldt i overensstemmelse med vedtægterne, minimum 3 uger før 
afholdelse. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Deltagerliste er krydset af 

 

1) Valg af Dirigent 
 Ib bliver valgt som dirigent 

 

2) Valg af referent 
 Fabrice bliver valgt som referent 

 

3) Valg af stemmetæller 
 Inger bliver valgt som stemmetæller 

 

4) Formandens beretning 
 Formand Dariusz beretter om sidste kalenderår 
 Det henvises til beretningen (indsæt link her) 
 Ingen spørgsmål til formandens beretning 
 Formandens beretning er godkendt 

 

5) Fremlæggelse af revideret regnskab fra sidste kalenderår 
 Marketa informerer om, at man kan finde detaljeret info vedr. regnskabet i Klubmodul 
 Marketa beretter om økonomien fra sidste kalenderår 
 Det henvises til vedlagte budget 
 Årets Resultat er 7.882 kr. 
 De likvide beholdninger er 67.061 kr. 
 Spørgsmål: Hvor stor skal kassebeholdningen være, har bestyrelsen et forslag? Nej, bestyrelsen 

har ikke nogen holdning til det, bortset fra, at ”det er passende” hvordan det ser ud nu. 
 Regnskabet er godkendt 

 

 

6) Indkomne forslag 
 Ingen indkomne forslag 



 

7) Indeværende års aktiviteter 
 Formanden beretter om indeværende års aktiviteter 
 Practica om tirsdagen på Seniorhuset afholdes hver tirsdag. Hvis ikke der er plads på 

Seniorhuset flyttes Practica til Rosenbækhuset 
 Practica på Musik 69 om søndagen afholdes med tilmelding hos Dariusz 
 Milonga la Fionia afholdes som planlagt. Næste gang den 22. april 
 Dansens dag arrangement med Salsaforeningen og Lindihop afholdes på Kansas den 29. april 
 Sensommer-/Jubilæums Milonga planlægges sidst i september. Der er søgt Nordeafonden om 

økonomisk støtte til et orkester. En mulighed kunne være Misteriosa Buenos Aires. 
 Nytårsmilonga planlægges 
 Undervisning med Bente og Henning er planlagt 
 Undervisning ved sommerdans er planlagt 
 Der overvejes at afholde en workshop for DJ´s 

 

Spørgsmål:  

 Hvad er holdningen om gulvet i Seniorhuset vs. Rosenbækhuset? Emnet diskuteres, bestyrelsen 
skal genoptage emnet på et bestyrelsesmøde. Seniorhuset koster det halve af Rosenbækhuset. 

 Walk in: Ib og Gitte har sendt beskeder til venner og bekendte for at få dem med til Walk in. 
Det opfordres til, at andre gør det samme. Der efterspørges filer på plakater og flyers, som 
medlemmer kan hente ned og dele. 

 Rekruttering af nye medlemmer: Det opfordres til at få professionel hjælp til rekruttering af nye 
medlemmer.  

 Hvor mange medlemmer er vi nu? Vi er 70 medlemmer 
 Kunne Bente´s og Hennings´s undervisning flyttes til afholdelse inden Practica? Emnet 

diskuteres. 

 

Ingen afsluttende bemærkninger. 

 

 

8) Forslag til budget for indeværende år 
 Marketa præsenterer budgettet, tal fra 2022 er overtaget i store træk.  
 Der henvises til vedhæftede budget 

 

Spørgsmål:  

 Hvorfor er entreindtægt practica på 27.000 dkk med 2 gange? Grunden er hvordan 
kontoplanen teknisk er sat op, i budgettet er indtægten reelt kun med en enkelt gang 

 Hvad er forventningen til årets resultat? Der forventes et positivt resultat på 7.882 kr. 
 Det forslås at sætte entre beløb op til Sommerfest 

 



Budgettet godkendes 

 

9) Forslag til kontingent for næste kalenderår 
 Formanden forslår at kontingentet beholdes på 200 dkk, det bliver vedtaget 

 

 

10) Diskussion om ”foreningsliv” 
 Formanden åbner diskussionen ”Hvad forventer medlemmerne fra bestyrelsen”? 

 

a) Fordi det er et stort arbejde, jeg forventer at i fortsætter som i har gjort. 
b) ”Har ikke voldsomt stor forventninger”, forventer at rammer bliver sat medlemmer kan byde ind i.  
c) Alt det i har gjort som bestyrelse er rigtig flot.  
d) Det er et rigtig svært spørgsmål, den kan vendes om: Hvad skal der til at det er sjovt at sidde i 

bestyrelsen? 
e) Der er ikke tid nok til at diskutere dette punkt, den skal højere op på dagsorden næste gang. Eller 

også skal dette diskuteres en anden gang særskilt 
f) Vi er nød til at bredde ansvaret ud, ellers er vi nød til at lukke 

 

 

 

 

 

 

11) Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 Dariusz, Jørgen, Fabrice er på genvalg 
 Dariusz genopstiller ikke, Jørgen og Fabrice genopstiller 
 Tony stiller op som bestyrelsesmedlem og bliver valgt 

 

12) Valg af suppleant 
 Sandra er blevet valgt som suppleant 
 Lis er blevet valgt som anden suppleant 

 

13) Valg af revisor 
 Lajla er valgt som revisor 

 

14) Valg af revisor suppleant 
 Inger er blevet valgt som revisorsuppleant  



 

15) Eventuelt 
 Bestyrelsen skal finde en ny person, der finder DJ´s til Practicas 
 Marketa siger tak til Dariusz for at han været i bestyrelsen og været formand for foreningen 

 

Generalforsamlingen slutter 20:05 

 

Referent    Ordstyrer 

 

 

                                         

 

4/4/2023    4/4/2023 

Fabrice Knecht   Ib Westersø 
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